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 Skolebestyrelsen    

Møde   Referat 
Den 23.10.2024  
 kl. 17.00-19.30 – alm. SKB lærerværelset 
Ordstyrer: 

 Møde nr. 17 

Afbud:  Dorte , Rune 
 
 

   
1. 

 
 Godkendelse af referat  (5 min) 

Godkendt 
 

2.  Nyt fra 
Ledelsen 

- Ny SKB-suppleant Miriam Olsen 
- Magisk idrætsdag i høj sol med glade elever, forældre og medarbejdere 
- Rengøring  
- Vi har et par sygemeldte medarbejdere – både i skole og fritid. Vi er meget 

heldige med dygtige vikarer. 
- Vi er i gang med ansættelse af ny afdelingsleder. Vi forventer at holde 

første samtale 12. november. 
 

Medarbejder 
- Scorekage-møde med de nye medarbejdere. Der var positive 

tilbagemeldinger til kollegers, ledelses og kommunal modtagelse. Det er en 
dejlig skole at være på, med god stemning og hjælpsom kultur. 

- Rigtig god featureuge i udskolingen om mennesker, der har gjort en positiv 
forskel. 

- Harry Potter forløbet på mellemtrinnet forløb rigtig godt. Eleverne var 
glade.  

- 6. årgang er i gang med at ’Bygge en by´ i natur/teknik 
 
Forældre 

- Flere offentlige røster angående budget.  
-  Samrådsmøde: Noget af mødet blev holdt med bestyrelser fra dagtilbud. 

Her blev budgettet drøftet. 
- Featureugen var en succes. Det var rigtig sjovt som forældre at komme og se 

og høre om ugens indhold.  
- Skolevejen- fjernvarmearbejde, det skaber farlig skolevej. MKM taler med 

trafikplanlæggerne fra Center for By og Miljø. 
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Elevrådet 

- Elevrådet har valgt forpersonsskab 

- Elevrådet har talt om sprogbrug, digital adfærd og god opførsel i skolen.  

3. 
 

 Elevrådet 
a. Resume fra elevrådsmødet – orientering- 
Forpersonerne gennemgik temaerne for årets elevrådsarbejde. Se ovenstående 
 
b. Skolefest for 5.- 8. årgang - elevrådet ønsker hjælp fra SKB – involvering 
Hjælp til at videreudvikle udskolingens markedsdag; 
bedre boder – mere tid til at udvikle boderne 
5.-8. årgang skal være med. 
Alle må få en pølse/brød. 
Noget musik 
Kan skolebestyrelsen hjælpe elevrådet med at lave et trivselsarrangement? 
 
c. Toiletkampagne på syv – elevrådet ønsker hjælp fra SKB - involvering 
Hærværk i form af upassende sprog på vægge og døre, kaste vådt papir op i loftet, 
bruge hygiejneposer som hatte. 
Elevrådet vil gerne have en kasse med bind på toiletterne. 
Ønske om at skabe pige-/drengetoiletter. 
Der er 3 toiletter på hver fløj, 2 toiletter på 1. sal og 5 toiletter i foyeren. 
 
Elevrådet ønske input fra SKB i forhold til kampagneideer, gode ideer til, hvordan 
man kan få eleverne til at tage ansvar for, at toiletterne er lækre.  
 

4.  Gennemgang af udsagn/Broer fra kontaktforældremødet – Bestyrelseslederskabet 
gennemgår input fra kontaktforældremødet. 

Giver det anledning til at ændre retningslinjen ’Digitale rammer og værdier?’? – 
beslutning 

Mange gode input fra kontaktforældrene blev gennemgået.  

Punktet skal tages på næste SKB-møde, da vi skal genbesøge princip og drøfte 
videre om, hvordan SKB kan understøtte gode digitale leveregler på skolen. 
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5.  Kontaktforældreskabet – hvordan kan SKB understøtte kontaktforældrenes 
arbejde, så det bliver repræsentativt – Bestyrelsesleder 

Skolebestyrelsen vil arbejde videre med dette. Det sættes på som punkt ved næste 
møde.  

 

6.   Skolens procesplan for arbejdet med skærm. – Orientering, EMTR 

I løbet af skoleåret har skoleledelsen planlagt nedslag i forhold til fokus på, hvor 
meget teknologi og skærmbrug skal fylde i hverdagen på Syvstjerneskolen -i 
klasselokalet, i pauser og i fritiden.  

Vi har indgået samarbejde med David Madsen om at få formuleret skolens digitale 
certificering/ leveregler med smart-skærme. Dette samarbejde indbefatter oplæg 
og refleksioner med medarbejderne, eleverne på 6.-9. årgang, ledelsen og 
forældrene.  

 

7. 
 

8. 

 Skolebestyrelsens årshjul 24-25 – gennemgang / drøftelse 
 

Evt. 

Hvordan kan vi få SKB-suppleanterne bedre involveret. Lise kigger på reglerne.  


